
 
 

U Drnišu, listopad 2014. godine 

 
Poštovani prof. Aganoviću! 

 

Već odavno Vas nismo kontaktirali, jer smo nastojali rješavati našu situaciju, bez da Vas 

ometamo.Došli smo u kontakt s Komorom, pri kojoj je osnovano povjerenstvo za povratak 

dentalnih tehničara u Domove zdravlja. Komora je pozvala odvjetnika koji je upoznat s 

našom problematikom. 

Pravni put bi bio predug i neizvjestan.Naša jedina nada je volja ministra da bezbolno  

riješi problem.Na žalost i sramotu, samo nas je jedan (ne)čovjek svojom voljom, prije 18 g. 

izbacio iz sustava, a isto tako voljom samo jednog čovjeka se možemo vratiti. 

Također smo saznali da se protetika nastoji izbaciti iz usluga HZZO-a. Dakle, ova sirotinja 

trebahraniti medicinsku elitu, koja se na njihovoj grbači bogati i bahati, a njoj treba oduzeti i 

onaj minimum. 

 

Zamislite 2013.g. se u Komori raspravljalo da se teret materijala za protetiku prebaci na 

pacijente,a 2014.g. već se nastoji protetika potpuno izbaciti. U Hrvatskoj ima 9 škola za 

dentalne tehničare, koje su uglavnom državne. Slovenija na dva miliona stanovnjka ima jednu 

školu, a Hrvatska na četiri i pol milijuna ima 9 škola. 

Stalno ističemo da  protetski radovi plaćeni preko naloga HZZO-a iznose minimalno 200 

milijuna kuna godišnje i to se uglavnom kanalizira u privatne laboratorije, a vjerojatno isto 

toliko radova koji bi se trebali prikazati kroz privatne laboratorije, završe neprikazani i 

neoporezovani. 

 

Od 01.travnja 2013.g., do 01.travnja 2014.g. novim načinom ugovaranja stomatologa  

s HZZO-om, je  200 milijuna kuna proračunskog novca dato  više za puno manje rada. 

Ovakva praksa, punih 18 godina, je  samo u našoj struci , bespovratno oštetila državni 

proračun za milijarde kuna. 

Poštovani profesore, molimo Vas da nam omogućite da se sastanemo s ministrom Vargom i  

da nam pomognete da se ova situacija riješi, jer prestanak zakupa prestaje 31.12.2014.g.a 

nakon toga je sudbina dentalnih tehničara -zakupaca neizvjesna. 

Poštovani profesore, nadamo se Vašoj što hitnijoj pomoći, jer vrijeme prebrzo ističe, a 

rješenje se ne nazire. 

S poštovanjem,   

 

 

                                                       Predsjednica Udruge dentalnih tehničara RH 

                                                                     

                                                                    


